
Molvær Tuva Magritt 

Fra: 	 Strand Line 
Sendt: 	 12. mai 2010 09:16 

Molvær Tuva Magritt 
Emne: 	 VS: høringsuttalese konsesjonsrunde møre, m. frist 	11.5 cmcvcir ■ Qp7 , 7r'71 

Fra: Sjøveian Kate På vegne av !Postmottak OED 
Sendt: 12. mai 2010 08:45 
Til: Strand Line 
Emne: VS: høringsuttalese konsesjonsrunde møre, m. frist 11.5 
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Fra: Kjell Bjarne Dahl [mailto:kjellbjdahl@hotmail.com]  
Sendt: 11. mai 2010 23:31 
Til: !Postmottak OED 
Emne: høringsuttalese konsesjonsrunde møre, m. frist 11.5 

Nei til nye konsesjoner på møreblokka somn truer gytefeltene til storsilda 

Kristiansund kommune har kommet med en utalelse om konsesjonsrunden,hvor det ikke er tatt noen reservasjoner 
med hensyn til at flere blokker ligger tett opp til storsilda sine gytefelt.Storsilda har en spesiell posisjon i 
Kristiansund,mange har sterke følelser for denne ressursen (havets sølv) og det er merkelig at høringsutalelsen ikke 
har vært behandlet i bystyret..Ei slik behandling ville skapt mye debatt,og flere reservasjoner ville fått plass i 
høringsuttalesen.Det holder ikke at bare næringsforeningen KOM-vekst er involvert i uttalelsen.Vi er flere i bystyret 
som ville gått for et nei til konsesjoner som vil true gytefeltene for storsilda. 
Vi skal leve av havet også etter at oljen tar slutt. silda er en fornybar ressurs som vil gi verdiskapning langt inn i 
framtida.Kristiansund trenger denne ressursen nå og i framtida. 
Våre etterkommere fortjener at vi verner gyteområdene fra lete og boreaktiviteter. Utblåsningen i Mexiko -gulfen 
understreker ytterligere den risikoen oljevirksomheten representerer for ressursene i havet. 

Kjell Bjarne Dahl 
Bystyrerepresentant Krsitiansund kommune 
Rødt 
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